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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2023/24:427 Omprioriteringar i Arbetsmiljöverkets verksamhet

År 2023 kan summeras som ett nattsvart år med fler dödsolyckor i arbetet än på 
många år. Denna trend syntes redan efter första halvåret. I augusti frågade jag 
ansvarigt statsråd vad regeringen avsåg att göra men fick dessvärre inga 
framåtsyftande svar.

Med anledning av den behövliga samhällsdebatten om dödsolyckorna har 
regeringen meddelat att Arbetsmiljöverket ska utföra fler fysiska oanmälda 
inspektioner. Det är givetvis mycket välkommet men till synes tandlöst då 
regeringen inte skjuter till resurser för att kunna anställa fler inspektörer.

Till SVT svarade myndighetens vikarierande generaldirektör den 16 december 
att ”det löser vi genom att omprioritera”.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Vad anser statsrådet att Arbetsmiljöverket bör göra mindre av till följd av att 
myndigheten ska prioritera fler fysiska oanmälda inspektioner, och avser 
statsrådet i regleringsbrev till Arbetsmiljöverket klargöra hur prioriteringar bör 
ske?

………………………………………

Teresa Carvalho (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-20
Besvaras senast
2024-01-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


